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LABORATOIRE TETRA MEDICAL

COMMUNIQUE DU 27 DECEMBRE 2022
PRESS RELEASED DATED 27 DECEMBER 2022

Le Laboratoire Tetra Médical rappelle a ’ensemble de ses chers clients que les droits et images de
toutes ses marques telles que « LABORATOIRE TETRA MEDICAL », « TETRA MEDICAL »,
« TETRA PAD » Etc... sont la propriété exclusive du Groupe New Trade Center.

Les données sont consultables sur le site de ’'INPI (www.inpi.fr) et chacun peut demander une
demande de confirmation a ’adresse mail suivante :
contact@tetra-medical.fr

Nous rappelons a toute fin utile que les propriétaires et actionnaires exclusifs du groupe New Trade
Center sont Messieurs BOUSBAINE Mourad et HAMBLI Ridha. Aucune autre personne, physique
ou morale, ne détient des parts des groupes New Trade Center et Laboratoire Tetra Médical.

Tetra Medical Laboratory reminds all of its dear customers that the rights and images of all its brands
such as "LABORATORY TETRA MEDICAL", "TETRA MEDICAL", "TETRA PAD" Etc... are the
exclusive property of the New Trade Center Group.

The data can be viewed on the INPI website (www.inpi.fr) and anyone can request a confirmation
request from the following email address:
contact@tetra-medical.fr

We recall for all intents and purposes that the exclusive owners and shareholders of the New Trade
Center group are BOUSBAINE Mourad and HAMBLI Ridha. No other person, natural or legal, holds
shares in the New Trade Center and Tetra Medical Laboratory groups.

La Direction / The Company’s Management
Laboratoire Tetra Medical
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